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• Personal Information: 
 

 

- Name:  George Wassouf 

- E-mail: dr_gwassouf@yahoo.com  

- Mobile: 0999740423 

- Languages: English, Spanish 

• Education and Academic Background: 

- Doctorate of Oral Medicine/ Faculty of Dental Medicine/ Damascus University (from 2010 to 

2014). 

- Master of Oral Medicine/ Faculty of Dental Medicine/ Damascus University (from 2007 to 2010). 

- Diploma of Oral Medicine/ Faculty of Dental Medicine/ Damascus University (from 2005 to 2007). 

- Bachelor of Dentistry/ Faculty of Dental Medicine/ Tishreen University (from 2000 to 2005). 

• Principal Positions : 

- Vice Dean for administrative affairs/Faculty of Dental Medicine/ Al Andalus University 

- Vice Dean for Scientific Affairs/Faculty of Dental Medicine/ Al Andalus  University (2017 – 2018).  

• Practical experience 

- Associated professor in Alhwash Private University (2015 – 2017). 

- Assisted in the supervision & instruction of Syrian Private University undergraduates (2013 - 2015). 

- Assisted in the supervision & instruction of Damascus University undergraduates  (2006 – 2015).. 

- Experience in oral mucosa lesions management. 

- Experience in temporomandibular  joint lesions management. 

- Experience in radiographic diagnosis (intraoral and extra oral radiographs). 

• Publications and Scientific Work:  

- " Comparison of Free Gingival Graft and Gingival Unit Graft for Treatment of Gingival Recession: A 

Randomized Controlled Trial " in " International Journal of Periodontics and Restorative Dentistry " 

2020; 40: e103–e110. 

- " The efficacy of ultrasonography in monitoring the healing of jaw lesions " in " Imaging Science in 

Dentistry " 2018; 48: 153-60. 

- " Bacteriological Evaluation of closed Dental Unit Supply Water Systems " in International 

Association of Dental Research (IADR) meeting – Boston, USA, 2015.   

- " Evaluation of Antibiotic Sensitivity of Bacteria causing Odontogenic Abscess " in International 

Association of Dental Research (IADR) meeting – Cape Town, South Africa, 2014. 

- " Bacteria and Fungi in Dental Unit Waterlines ( Total Count Evaluation ) " in Damascus University 

Journal for Medical Sciences – Damascus, Syria, 2014. 

- In addition to publishing many scientific articles in numerous refereed journals 

 

• Vision: Work is happiness base 
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 ( CV )ــــة  ــــــــــــــــــــيرة ذاتيـــــــــــــــــــــــســـ

 

 

 

 

 

 : المؤهلات والشـهادات العلميـة •

 (. 2005 – 2000) جامعة تشرين  /كلية طب الأسنان  /إجازة دكتور في طب الأسنان  -

 (. 2007 – 2005)  جامعة دمشق  /كلية طب الأسنان  /دبلوم دراسات عليا في طب الفم  -

 (. 2010 – 2007) جامعة دمشق  /كلية طب الأسنان  /ماجستير دراسات عليا في طب الفم  -

 (. 2014  – 2010) جامعة دمشق  /كلية طب الأسنان  /دكتوراه في طب الفم  -

 : المناصب الرئيسة •

 (. 2018 – 2017)  /جامعة الأندلس الخاصة  /نائب عميد كلية طب الأسنان للشؤون العلمية  -

 (. 2023 – 2018)  /جامعة الأندلس الخاصة  /نائب عميد كلية طب الأسنان للشؤون الإدارية والطلاب  -

 الخبرات العملية:  •

 . تدبير آفات المفصل الفكي الصدغي و خبرة سريرية في تدبير آفات الأغشية المخاطية الفموية -

 (. 2015  – 2006) الإشراف على طلاب كلية طب الأسنان في جامعة دمشق  -

 (. 2015 – 2013)  الإشراف على طلاب كلية طب الأسنان في الجامعة السورية الخاصة  -

 (. 2017 – 2015) مدرس في جامعة الحواش الخاصة   -
ــــــة:  •

ّ
شـــــــــــــــــــر والأعمال العلميـ

ّ
 الن

- Comparison of Free Gingival Graft and Gingival Unit Graft for Treatment of Gingival Recession: A Randomized 

Controlled Trial     في مجلة"   International Journal of Periodontics and Restorative Dentistry  " 2020 "الأمريكية بتاريخ وعدد;  

40:  e103–e110   

- "The efficacy of ultrasonography in monitoring the healing of jaw lesions"  مجلة في  " Imaging Science in Dentistry   "  الكورية

 "   60-153:  48;  2018"  بتاريخ وعددالجنوبية 

  "   Bacteriological Evaluation of closed Dental Unit Supply Water Systems " في مؤتمر الجمعية الدولية -
 .2015بوستن، الولايات المتحدة الأمريكية،  – IADRلأبحاث طب الأسنان 

- " Evaluation of Antibiotic Sensitivity of Bacteria causing Odontogenic Abscess " الأسنان   في مؤتمر الجمعية الدولية لأبحاث طب
IADR –  ،2014كيب تاون، جنوب إفريقيا. 

 2014دمشق، سورية،  –في مجلة جامعة دمشق للعلوم الصحية ( " تقييم التعداد الكلي)الجراثيم والفطور في أنابيب مياه الوحدة السنية "  -

 يد من المجلات.ضافة إلى العديد من المقالات العلمية المنشورة في العدالإب  -
 العمل أساس السعادة :ةالرّؤيــــــــــــــــــــ •

 المعلومــــــــــــــــات الشــــــــــــــــــــــــــــــــــخصية:  •

ـــالاســـ - ـــــــ ـــــ ــــــ ـــ ـــ ـــــ ـــ ـــ ـــــ ـــ ـــ ـــــ ـــ ـــ ـــــ ـــ ـــ ـــــ ـــ ـــ ـــــ ـــ ـــ ـــــ ـــــ ـــ ـــ  جورج انطانيوس وسوف:   ـمــ

ـــالب - ــ ـــ ـــــــ ـــــ ـــ ـــريد الالكتــ ـــــ ـــ      dr_gwassouf@yahoo.com      روني:ـ

    0999740423     :الهـــــــــــــــــــــــــــاتف المحمـــــــــــــــــول  -

ـــاللغــ - ـــــــــــــ ـــــ ـــ ـــ ـــــ ــــــ ـــ ـــــ ـــ ـــ  الإنكليزية، الإسبانية ــات:  ـــ
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